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CONCEPT Verslag van:  

 

27e Algemene Ledenvergadering  

datum:  Dinsdag 26 mei 2015 

tijdstip: 10:00 uur 

plaats: Van der Valk in Vianen 

 

Aanwezige bestuursleden: 

D. Duffels (voorzitter), VBI Verkoopmij. Nederland b.v. 

H. den Hartog (penningmeester), Xella Nederland b.v.  

R. Sleutjes (lid), Wedeflex b.v. 

H. van Geenen (lid), Saba Dinxperlo b.v. 

 

Afwezige bestuursleden: 

M. Vreeken (lid), VELUX Nederland b.v. 

 

Aanwezige leden: 

M. van Voskuilen, BIM Media 

M. Verhage, St. STABU 

R. Baayen, St. STABU 

R. de Boer, Zeeboer 

H. Stadt, Kalzip 

A. Verhijde, Forbo Eurocol b.v. 

F. Dzemov, Meuwissen 

G. van Eijk, PPG Coatings Nl. b.v. 

P. van Dort, Rockfon b.v. 

T. Bongers, Wienerberger b.v. 

E. Pijnenburg, KUBUS 

M. Westrik, Wisa b.v. 

H. Arts, Beton Industrie Arts b.v. 

J. Giltjes, Beton Industrie Arts b.v. 

A.J. Beute, Omnicol Nederland b.v. 

 

 

 

 

Notulist: 

M. Renes 

 



Verslag 27e Algemene Ledenvergadering FBS   
d.d. 26 mei 2015 

 

 

 

 
   blad: 2(4) 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Na het welkomstwoord volgt een korte voorstelronde. Deze 

bijeenkomst is de eerste van de gebruikelijk jaarlijkse twee. De najaars ALV staat gepland voor 

woensdag 11 november 2015. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag vorige vergadering 

Er zijn geen tekstuele alsmede inhoudelijke opmerkingen op het verslag van de bijeenkomst van 

26 november 2014. Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

Er zijn geen mededelingen en geen ingekomen stukken. 

 

5. Jaarverslag: 

Het jaarverslag door de voorzitter vangt aan met een terugblik. Het totale ledenbestand van 

gewone - en buitengewone leden, is, ten opzichte van aanvang 2014, met één gedaald. Er waren 

5 opzeggingen, echter middels de ledenwerfactie van afgelopen jaar, hebben zich 4 nieuwe le-

den aangemeld. Er bestaat vaak onbegrip over de werkzaamheden van Vereniging FBS. Voor-

heen waren deze gericht op bestekservices. De werkvelden BIM, Artikeldata en E-business en 

Milieudata en –labels maken de vereniging toegankelijk voor een bredere doelgroep. 

FBS profileert zich middels een regelmatige nieuwsbrief, via de website maar binnen verschil-

lende platforms. Daarnaast presenteert FBS zich op verschillende bijeenkomsten die bezocht 

worden door onze doelgroep. 

Roland Sleutjes vertegenwoordigt het werkveld bestekservices en heeft zitting in het Platform 

Voorbereiding Stelselherziening (PVS) en het communicatieforum CE, een initiatief van de over-

heid om de implementatie van CPR richting te geven, met als achtergrond vrij verkeer van goe-

deren en diensten. Namens FBS houdt Roland de belangen van de fabrikanten voor ogen.  

In het PVS wordt gekeken hoe de bestaande instrumenten geïmplementeerd kunnen worden in 

het nieuwe stelsel. De gewenste overgang per 1 januari 2016 wordt niet gehaald. De nieuwe 

beoogde deadline is 1 januari 2017. Er wordt nu vooral discussie gevoerd over hoe de content 

van de drie categorieën gebouwen eruit moet komen te zien. 

 

Er zijn dus vele bestuurlijke initiatieven gaande. Vragen kunnen te allen tijde gesteld worden, 

ook per email aan info@fbs-index.nl. 

 

Tot voor kort had de NVTB een lobbyende rol op het gebied van BIM/E-business. Deze rol wordt 

omgezet in een inhoudelijke, door de oprichting van een commissie BIM/E-business. FBS heeft 

reeds een rol als belangenbehartiger op het gebied van deze materie. Dennis Duffels, via VBI 

afgevaardigd in de NVTB, zal zijn bijdrage in deze commissie inbrengen, namens FBS, om ervoor 

te waken dat er nóg een club wordt opgericht met hetzelfde onderwerp. Daarnaast vertegen-

woordigt Dennis de werkgroep Artikeldata en E-business en heeft zitting in de Stuurgroep BAB.  
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Han den Hartog vertegenwoordigt de werkgroep BIM en Marcel Vreeken de werkgroep Milieu-

data en –labels. De vier werkgroepen zijn geen vergaderplatforms, maar koffiemomenten met 

de insteek individuele kennis met elkaar te delen t.b.v. informatie aan de leden. 

 

Vooruitblik: 

De ervaring is, dat de actualiteiten rondom FBS enorm leven. De fabrikanten worden namelijk 

nergens gezamenlijk vertegenwoordigd. Dat is ook de reden van verbreding van het werkter-

rein. Deze verbreding leidt naar verwachting naar nieuwe aanwas van leden. Helaas wordt de 

betrokkenheid van een groot deel van het ledenbestand minder gevoeld. Waardering is er dan 

ook voor de leden die regelmatig aanwezig zijn bij de algemene ledenvergaderingen. De voorzit-

ter verzoekt om input van de leden om hiermee hun betrokkenheid te vergroten. 

Ten aanzien van nieuwe activiteiten, kan FBS nog meer de stem van de fabrikanten laten horen 

en bijvoorbeeld onderzoeken laten doen. De financiële middelen voor uitvoering zijn voorhan-

den. De voorzitter roept de aanwezigen op mee te denken, door het aangeven van relevante en 

interessante onderwerpen voor verdieping.  

Tanja Bongers vraagt hoe deze informatie wordt verspreid. Hiervoor zijn verschillende instru-

menten aanwezig. Allereerst is zijn er de reguliere bestuursvergaderingen waar vragen worden 

behandeld. Informatie wordt verspreid middels de regelmatige nieuwsbrief. De website 

www.fbs-index.nl heeft een sharepoint, waarin achter een gebruikersnaam en wachtwoord, 

informatie gedeeld kan worden. Andere informatiebronnen zijn de gebruikelijke social media 

Twitter en LinkedIn. 

Ondanks de verschillende bedrijfsstructuren onder het ledenbestand, zijn er wel degelijk ge-

meenschappelijke issues. Als voorbeeld wordt het onderwerp BIM genoemd. De missie van FBS 

is het nuanceren van de belangen in BIM.  

Han Stadt ervaart de interactie in de platforms minder als in deze bijeenkomst vermeld. De 

voorzitter geeft toe, dat de interactie op de nieuwsbrief, de website, etc. door het bestuur als 

bijzonder laag wordt ervaren en vraagt hoe dit te verbeteren? Dit issue moet in een Plan van 

Aanpak Activiteiten 2016-2018 naar voren komen. Daarom is het zinnig, met input van de leden, 

goede onderwerpen op de agenda te zetten, om onder andere het ledenbestand te verbreden. 

Terugkomende op het voorbeeld BIM noemt Albert Jan Beute dat sommige onderwerpen voor 

kleinere bedrijven lastiger zijn dan voor fabrikanten van formaat. Hier noemt de voorzitter het 

belang van interactiviteit door middel van de werkgroepen. Hier kunnen kleinere ondernemin-

gen profiteren van uitwisseling van ideeën en ervaringen bespreken. De motto’s voor het PvA 

Activiteiten 2016-2018 zullen dan ook verdieping, onderzoek en manifesteren zijn. 

Michel Westrik zoekt hier het thema advisering. Ten behoeve van de discussie noemt de voor-

zitter het liever informeren i.p.v. adviseren. De uiteindelijke besluitvorming blijft namelijk bij de 

leden. Verbreding kan ook bereikt worden door collega’s te laten aanhaken. Hierdoor wordt 

maximaal gebruik gemaakt van het FBS lidmaatschap.  

Vraag van de voorzitter is, in welk(e) onderzoeksonderwerp(en) een breed belang ligt?   

Margo van Voskuilen noemt de mogelijkheid van een online enquête. Dit is gratis en kan de sla-

pende leden uitdagen tot meer betrokkenheid.  

Tanja Bongers noemt de mogelijkheid tot het bijwonen van online sessies.  

De leden ontvangen een uitnodiging tot het meedenken over de planvorming activiteiten 2016-

2018.  
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6. Financiën  

De cijfers die zijn verspreid, zijn conceptcijfers. De definitieve cijfers volgen nadat de benodigde 

controle is uitgevoerd. Deze kascontrole heeft nog niet plaatsgehad. 

De hoogte van het eigen vermogen staat ter discussie. 

 

7. Rondvraag en aanvang inhoudelijk gedeelte. 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. Roland Sleutjes meldt, dat hij de opmerking ‘niet te we-

ten waar je lid van bent’ meeneemt in het bestuurlijk overleg.  

 

De voorzitter meldt, dat het een bestuurlijk overleg met Marc Verhaege van St. STABU heeft 

plaatsgehad om zich te laten informeren over de stand van zaken omtrent Bouwbreed.  

In deze vergadering doet Radboud Baayen van St. STABU middels een presentatie uitleg over de 

werking van het systeem. 

 

Albert Jan Beute vraagt, waar de data vandaan komen. STABU is in gesprek met de houders van 

verschillende databases, waaronder IB, EZ, DBA, ETIM, ten behoeve van de datavoorziening. 

Informatiedata ten aanzien van classificatie van fabrikanten en ontsluiting naar verschillende 

kanalen wordt overwogen. De informatie van bijvoorbeeld één aanpassing in alle informatie-

gremia te laten uitvloeien is (nog) niet mogelijk. Realisatie hiervan zou voor Vereniging FBS een 

overweging kunnen zijn. 

De planning, deels in beheer van STABU, luidt dat de eerste projecten komende zomer moet zijn 

gerealiseerd. In 2015 lopen namelijk de twee projecten, STABU2 en Bouwbreed, naast elkaar. 

De support van STABU2 zal per einde 2015 ophouden.  

Naar verwachting van STABU zal Bouwbreed t.z.t. ca. 40.000 productspecificaties bevatten. 

Milieueisen zijn nog geen onderdeel van Bouwbreed. Aansluiting met de nationale milieudata-

base wordt overwogen. 

Ten aanzien van de kosten wordt het principe gehanteerd, dat de fabrikanten niet meer betalen 

dan onder het huidige systeem. Er zijn 3 categorieën prijzen voor de licentie plus productspecifi-

caties. 

 

De voorzitter bedankt eenieder voor zijn komst en nodigt de deelnemers uit om bij de lunch na 

te praten. 

 


